
 
 

Fractie GroenLinks 

 

 

Aan: Het college van B&W 

 

Betreft: kritiek uit Roosendaal over opvang van dak- en thuislozen. 

 

Bergen op Zoom, 6 oktober 2020 

 

 

Geacht college, 

 

De fractie van GroenLinks las vanochtend de pijnlijke kritiek vanuit de Roosendaalse gemeenteraad 

op de wijze waarop de gemeente Bergen op Zoom haar taak uitvoert inzake de opvang van dak- en 

thuislozen. 

Onze fractie heeft eerder al kennisgenomen van de noodkreet van boswachter Erik de Jonge, over 

het feit dat steeds meer daklozen in het bos slapen. Wij vinden dit een zeer ongewenste situatie. In 

de eerste plaats vinden wij dat een geciviliseerde samenleving het uiterste zou moeten doen om 

dakloosheid te voorkomen. Daarnaast is het de taak van ons als centrumgemeente mensen, die al 

dan niet tijdelijk op straat leven, zo adequaat mogelijk te ondersteunen. Sinds de uitbraak van 

COVID-19 is dat niet alleen belangrijk vanuit humanitair oogpunt, maar ook vanuit het belang van de 

volksgezondheid.  

Om voornoemde redenen stellen wij u een aantal vragen, conform artikel 36 RvO, over de stand van 

zaken en de uitvoering van de opvang van dak- en thuislozen: 

 

Staatsecretaris Blokhuis heeft al in maart bekend gemaakt dat er door het kabinet € 200 miljoen 

extra beschikbaar is gesteld voor woonplekken met begeleiding van dak- en thuislozen.  

- Wat is hiervan het aandeel voor de centrumgemeente Bergen op Zoom? 

- Worden deze middelen al ingezet om, al dan niet tijdelijk, extra opvangplekken te realiseren? 

- Kan het college de raad informeren over het toegenomen aantal dak- en thuislozen in onze 

regio? 

- In hoeverre wordt deze toename veroorzaakt door arbeidsmigranten die hun baan zijn 

kwijtgeraakt?  

- Wat wordt er gedaan om mensen te bereiken die momenteel hun heil in het bos zoeken? 

- Welke (extra) inspanningen doet het college om zorg mijdende dak- en thuislozen te 

bereiken? 

- Hoeveel extra opvangplekken denkt het college, met het oog op de naderende winter, nodig 

te hebben?  

- Hoe taxeert het college de kritiek vanuit Roosendaal?    

 

Gelet op de urgentie van dit vraagstuk vragen wij u vriendelijk doch dringend om ons op de kortst 

mogelijke termijn van antwoorden te voorzien. 

 

Namens de fractie van GroenLinks met vriendelijke groet, 

 

 

Selin Karar 

Raadslid GroenLinks  


